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Mańin Halasz
Radny Gminy Kwilcz

Kwilcz, dnia 18 lipca 2024 roku

D
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Nr.
... zal,

za pośrednictwem

Przewodniczącego Rady
Gminy Kwilcz

dotyczy: zapytanie radnego w sprawie mozliwości wdrozenia aplikacji "mlMieszkaniec"
na terenie gminy Kwilcz

Na podstawie ań. 24 ust.3, 5 i 6 ustawy z dnia 8 marca '1990 r. o samorządzie
gminnym (Dz, U. 2023 r. poz, 40) składam zapytanie radnego do Wojta Gminy Kwilcz
za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Gminy, w sprawie dotyczącej mozliwości
kozystania przez mieszkańców gminy kwilcz z aplikacji "mMieszkaniec".

Wspomniana aplikacja funkcjonuje na terenie wielu gmin, jest narzędziem,
które pomogłoby naszym mieszkańcom w zgłoszeniu podstawowych potrzeb obywatelskich,
uzyskaniu jednych z najważniejszych informacji, z punktu widzenia mieszkańca gminy,
załatwieniu istotnych spraw.

Aplikacja pozwala, by mieszkańcy m.in, mieli mozliwość;

. zgłaszania usterek i awarii (np. mozliwość zgłoszenia uszkodzenia latarni,
dziury w drodze),

o wzięcia udziału w konsultacjach społecznych nad projektami dokumentów,
r płatności za zobowiązania,
o sprawdzania aktualnego harmonogramu wywozu odpadów,
o korzystania z kalendarza wydarzeń w gminie (np. konceńy, spotkania,

wydarzenia kulturalne - wszystko w jednym miejscu),
o sprawdzania aktualnych informacji z Urzędu (wazne komunikaty

i ogłoszenia).

Korzystając z przedmiotowego rozwiązania samorząd mogłby mieć pełną "skrzynkę
z narzędziami", aby wciąż ulepszać komunikację, zwiększać atrakcyjność 9miny
oraz komfoń jej społeczności.

kontakt e-mail: halaszm@kwilcz.pl
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Ponadto aplikacja moze zostac uzupełniona o dodatkowy moduł "mTurysta",
W ramach ktorego nie tylko mieszkańcy mogliby korzystać z przygotowanej ofeńy
turystycznej, szczególnie w okresie letnim. Po niedawnych zapowiedziach Kwileckiego
Centrum Kultury i Edukacji oraz Biblioteki Publicznej w Kwilczu w sprawie tworzenia
kolejnych materiałów o charakterze turystycznym, promującym walory naszej gminy,
pozwala mi stwierdzic, ze funkcjonowanie takiej aplikacji na terenie naszej społecznościjest
zasadne i potrzebne. Odpowiada na jedną z potrzeb mieszkańców, ańykułowaną
w ostatnich miesiącach (problem prowadzonej komunikacji społecznej, promocji).

\N związku z powyższym składam zapytania:

o Czy Gmina Kwilcz analizowała mozliwość wdrozenia takiej lub podobnej
aplikacji na naszym terenie?

o Jakie koszty finansowe, tzn. ich składniki, wysokośó tych kosztów nalezy
mieÓ na uwadze planując wdrozenie funkcjonowania takiej aplikacji?

o Czy jest mozliwośc sfinansowania przedmiotowego narzędzia (zakup,
biezące utrzymanie, aklualizaila, zamieszczanie informacji, rozszerzenia
o kolejne funkcjonalności na bazie analizy potrzeb mieszkańcow) z funduszy
europejskich, itp.) ze środków Województwa Wielkopolskiego w ramach
Wielkopolskiego Regionalnego Program Operacyjnego)?

JednoczeŚnie zwracam się z prośbą o podjęcie próby wdrozenia wyzej wymienionej
aplikacji lub narzędzia tozsamego, na terenie gminy Kwilcz.


